
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 194
Ministeren bedes i forbindelse med besvarelsen af dette spørgsmål forholde
sig til, at der forud for mediestøtteloven blev nedsat et mediestøtteudvalg (det
såkaldte Dyremose-udvalg) til at formulere anbefalinger til udformningen af
mediestøtteloven, og at der således lå en lang proces med omfattende drøf-
telser af forskellige modeller forud for den endelige udformning af mediestøt-
teloven. Som bekendt er mediestøtteloven i meget vidt omfang baseret på an-
befalingerne fra Dyremose-udvalget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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